
 
Bilag 2: Behov for sikker adgang til Kløvermarken – vurdering fra skoleleder 
Karen Marie Beklar.  
 

/// 

 

Hvis vi tager udgangspunkt i en fuldt udbygget, 3-sporet skole, kan der ift. idrætsundervisning (i 

udendørssæsonen) være op til 20 gange i løbet af en uge, hvor nogen skal derover og retur, heraf vil 

cirka halvdelen være børn i alderen 6-10, og resten op til 15 år gamle. 

  

Ift. udeskole forventer jeg, at Kløvermarken vil blive brugt i et vist omfang som alternativ til de både 

tids- og pengekrævende ture til destinationer, der kræver bus og metro. Det er næsten umuligt at 

sætte tal på, men forventeligt vil der være et eller flere tidspunkter i løbet af en uge, hvor en hel 

årgang skal krydse Uplandsgade med måske 3-4 voksne. 

  

Udover dette er der mærkedage som skolens fødselsdag, idrætsdag mm. Her skal principielt alle 

skolens elever kunne transportere sig derover på samme dag og cirka-tidspunkt. 

  

Dertil kommer ad hoc brug, som I sagens natur er svær at estimere. Det kan jo være alt fra en 

spontan rundboldkamp i sidste time i en klasse, til en inklusionsindsats, hvor en ressourceperson 

går over og laver noget sammen med en lille håndfuld børn i Kløvermarken. 

  

Men sikkert er det, at jo bedre og sikrere adgangsforholdene er, jo mere vil den blive brugt.  

 

/// 

 

Tilføjelser fra bestyrelsen 

- Vi ønsker, at eleverne har mulighed for at benytte Kløvermarken i frikvarterer, fx til fodbold 

og rundbold 

- Pt. har vi et problem, hvis der opstår brand, for vi kan ikke se, at skolens 830 børn kan 

opholde sig på Prags Boulevard, mens de bliver talt. Her kunne en bro hjælpe,  

  
 


